
Styrets vurdering av forslaget til Stein Statle 

 

Statles forslag ble diskutert på styremøte 17.9.2021 

Styret mener årsmøtet bør vurdere 

1) Hva bør kontobeholdningen til VVBK være for å ha sikkerhet for drift? 

2) Hva bør være maksimalt årsbeløp som brukes til støtte av medlemmer totalt? 

3) Hva bør være maksimalt årsbeløp som brukes til støtte av enkeltmedlemmer? 

4) Bør det være aktivitetskriterie til medlemmer som skal tildeles støtte? 

5) Bør det være forutsetning som angir at A) det bør søkes forskuddsvis dersom støtten har 

betydning for deltakelse, og at B) kostnader skal dokumenteres? 

6) Hvis enkeltmedlemmer får spesielt ugunstige økonomiske belastninger i forbindelse med 

bridgearrangement, av forhold de ikke rår over, så kan styret gis mandat til å vurdere 

ekstraordinær støtte- 

 

Innspillene fra styret som det bes om at årsmøtet tar stilling til var det ikke enstemmighet om i 

styret. 

 

På styremøtet 17.9.21 deltok Mads Tangen, Jostein Pettersen, Arild Jakobsen og Stein Statle. 


